
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 7

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30 Septiembre 2024

Hora inicio/fin: 19:00 – 19:20

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Pascual Barreda Martínez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 17 DE JUNIO DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 17 de junio 
de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por  parte  de  la  Secretaria  de  la  Junta,  se  procede  a  la  lectura  de  aquellas 
contestaciones recibidas por los distintos Negociados.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Joquera, pregunta 
en que situación está el contrato de limpieza, puesto que solicitan que se limpie en las 
urbanizaciones de montaña de forma más asidua y no solo de basura sino que limpien la 
pinocha y las cunetas. 

Reitera una reunión para hablar sobre el proyecto de urbanización de La Joquera. 

Pregunta sobre si hay alguna novedad sobre los lindes de Borriol.

Reitera la petición de alumbrar la Rotonda de la Gasparra.

Solicita que los bomberos realicen una revisión a las bocas de riego que hay en la 
Urbanización, para comprobar que funcionan correctamente y si hay presión suficiente.

Informa que hace dos meses denunció  a la  policía  sobre  la  existencia  de un 
vehículo abandonado en la calle de la urbanización. Dicho vehículo sigue estacionado en 
el mismo lugar, pregunta si la policía ha realizado algún tipo de intervención. 

Indica que los autobuses de los pueblos, siguen parando en cada parada de las 
urbanizaciones de montaña. Solicita que no paren,  puesto que los vecinos suben y se 
contabilizan menos usuarios en la nueva línea de bus.

En el inicio de la calle Molí d’ Oli, los cables de telefonía y luz están tocando las 
ramas, es por ello que solicita que se haga una revisión para evitar algún incidente. 

La Sra. Anunciación Láinez,  Vocal PSOE,  reitera que se corte la vegetación 
existente en la calle Puzol 14.

Al mismo tiempo en la plaza Chalet, solicita que se instalen juegos infantiles. 

En la Plaza Chalet, solicita que se repare el riego por goteo, ya que muchas de las 
plantas están secas.

En la Urbanización Racó de Mercader, reitera que se instalen placas indicativas 
de “Recogida de poda” y “Prohibido tirar basura”.

En el Grupo San Lorenzo, en la Plaza Generalitat, solicitan que se limpie mejor la 
plaza, puesto que siempre está sucia.

Pregunta si en el Paseo Morella, esquina con Avda. Vall d’ Uxó (Antiguo Bombas 
Dolz),  frente  al  centro  de  estudios  Mediac,  hay  algún  proyecto  de  construcción  o 
urbanización de la zona.

En el Paseo Morella, próximo a la gasolinera Bencinas, solicita que se limpien los 
imbornales, puesto que están sucios. 
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En la calle Gandia, próximo a la entrada del parking del Corte Inglés, hay una 
mediana, solicita que se elimine parte del bordillo, puesto que los vehículos cuando hacen 
el cambio de sentido, se tienen que abrir mucho y hacer maniobra. 

Esta petición viene solicitándola de forma repetitiva en Comisión (27 de junio, 9 de 
septiembre) y es la limpieza de un solar en la Urbanización de las Galeras.

Solicita información con respecto a la bajada de presupuesto para la remodelación 
de la zona Donoso Cortes, que son aproximadamente unos 40,000 euros. 

Solicita que se haga un estudio detallado del tráfico en la Avda. Barcelona, puesto 
que hay mucha afluencia de vehículos que circulan a gran velocidad, propone la posibilidad 
de poner unas bandas a la altura de la entrada y salida del centro escolar.

Pregunta si la plaza pequeña que hay delante de la residencia de ancianos en la 
Plaza  Donoso  Cortes,  la  hierba  que  hay  debe  limpiarla  el  centro  o  es  de  titularidad 
municipal, en este caso lo debería limpiar el Ayuntamiento.

El Sr. Pablo Ibañez, representante de A. Veinal i Esportiva Venta Nova, reitera 
la petición del encendido de las farolas en la Ctra. Alcora desde Venta Nova, sobre todo en 
las rotondas.

Indica  que  puesto  que  no  llegan  los  aparatos  de  gimnasia,  solicita  que  en  el 
parque nuevo se habilite una zona para niños, dotada de todo lo necesario para ello. 

Solicita que delante del parque nuevo, se coloque una placa de “obligación de 
recogida de excrementos”. 

Delante del parque nuevo, hay un pino cuyas ramas están muy peligrosas, solicita 
que se poden. 

En el borde del cauce del río, solicita que se limpie de brozas, y que se revise toda 
la zona, puesto que hay un tramo que hay hasta palets, latas, …. 

Reitera la petición de que se continúe con el carril  bici de la Ctra. Alcora, a la 
altura del Bovalar. 

Reitera que en la calle central de Venta Nova, frente a los números 392, 426, 434, 
está saltando el asfalto y está saliendo hierba, solicita que se arregle.

La Sra. Belén Náger, vocal del PP, denuncia que por la zona de Cardenal Costa 
hay existencia de ratas, a lo que el Vicepresidente Luciano Ferrer, contesta que se están 
haciendo tratamientos, sobre todo en las zonas donde están los contenedores de basura, y 
las tarimas de las terrazas. 

Solicita que en la Avda. Alcora, a la altura del número 21, hay una parada de bus, 
que no hay pantalla,  indicando el  tiempo de espera  de los  autobuses.  Solicita  que se 
instala una de ellas, para información de los usuarios.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
reitera que se instale una puerta corredera a la entrada de la Plaza la Era, que da a la 
misma Carretera Alcora.
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Pregunta si ya se está mirando de hacer la mejora para el acceso al centro de 
salud.

Denuncia que en la Cuadra Casaña hay problemas de vertidos descontrolados, 
sobre todo detrás del colegio Grans i Menuts.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, pregunta si está 
prohibido dar de comer a los gatos, a lo que el Vicepresidente, D. Luciano Ferrer contesta 
que si, por ello solicita más presencia policial y la instalación de una placa de “Recogida de 
excrementos”.

En la calle Sacañet, solicita que se obligue a los propietarios de las parcelas a que 
poden aquellas ramas que recaen a la vía pública. 

Solicita que se limpie de hierbas y pinocha el carril bici de toda la Carretera Alcora 
y que limpien las cunetas. 

Informa  que  por  la  zona  de  la  Ctra.  Alcora  (de  la  rotonda  que  separa  Avda. 
Villareal y Avda. Barcelona) hasta la rotonda que separa la Avda. Enrique Gimeno, y por 
toda la Cuadra Saboner, al rededor de las arquetas tiran cemento, pero este cementos se 
está soltando, por lo que deberían ser revisadas.

A la altura de la Ctra. Alcora, subiendo, antes de llegar a la rotonda de la Cuadra 
Los  Cubos,  hace  un  año  aproximadamente  se  reparó  un  socavón,  pero  ahora  dicho 
socavón se está hundiendo mucho más y afecta a los dos carriles, es por ello que solicita 
que se revise ya que resulta peligroso para la circulación. 

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las diecinueve 
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 7

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 de setembre 2024

Hora inicie/fi: 19:00 / 19:20

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. Pascual Barreda Martínez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 17 DE JUNY DE 2024

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 17 de juny de 
2024, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2n.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per  part  de  la  Secretària  de  la  Junta,  es  procedix  a  la  lectura  d'aquelles 
contestacions rebudes pels distints Negociats.

3r.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, pregunta en 
què  situació  està  el  contracte  de  neteja,  ja  que  sol·liciten  que  es  netege  a  les 
urbanitzacions de muntanya  de  forma més assídua  i  no  sols  d'escombraries  sinó que 
netegen la pinassa i les cunetes. 

Reitera una reunió per a parlar sobre el projecte d'urbanització de La Joquera. 

Pregunta sobre si hi ha alguna novetat sobre els límits de Borriol.

Reitera la petició d'il·luminar la Rotonda de la Gaspara.

Sol·licita que els bombers realitzen una revisió a les boques de reg que hi ha a la 
Urbanització, per a comprovar que funcionen correctament i si hi ha pressió suficient.

Informa que fa dos mesos va denunciar a la policia sobre l'existència d'un vehicle 
abandonat al carrer de la urbanització. Este vehicle seguix estacionat en el mateix lloc, 
pregunta si la policia ha realitzat algun tipus d'intervenció. 

Indica que els autobusos dels pobles, continuen parant en cada parada de les 
urbanitzacions  de  muntanya.  Sol·licita  que  no  parixen,  ja  que  els  veïns  pugen  i  es 
comptabilitzen menys usuaris en la nova línia de bus.

En l'inici del carrer Vaig moldre d’ Oli, els cables de telefonia i llum estan tocant les 
branques, és per això que sol·licita que es faça una revisió per a evitar algun incident. 

La Sra. Anunciació Láinez, Vocal PSOE, reitera que es talle la vegetació existent 
al carrer Puçol 14.

Al mateix temps en la plaça Xalet, sol·licita que s'instal·len jocs infantils. 

En la Plaça Xalet, sol·licita que es repare el reg per degoteig, ja que moltes de les 
plantes estan seques.

A la Urbanització Racó de Mercader, reitera que s'instal·len plaques indicatives de 
“Recollida de poda” i “Prohibit tirar escombraries”.

En el Grup Sant Lorenzo, en la Plaça Generalitat, sol·liciten que es netege millor 
la plaça, ja que sempre està bruta.

Pregunta si en el Passeig Morella, cantonada amb Av. Vall d’ Uxó (Antic Bombes 
Dolz),  enfront  del  centre  d'estudis  Mediac,  hi  ha  algun  projecte  de  construcció  o 
urbanització de la zona.

En el Passeig Morella, pròxim a la gasolinera Bencinas, sol·licita que es netegen 
els embornals, ja que estan bruts. 
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Al  carrer  Gandia,  pròxim a  l'entrada  del  pàrquing  del  Corte  Inglés,  hi  ha  una 
mitjana, sol·licita que s'elimine part de la vorada, ja que els vehicles quan fan el canvi de 
sentit, s'han d'obrir molt i fer maniobra. 

Esta petició ve sol·licitant-la de manera repetitiva en Comissió (27 de juny, 9 de 
setembre) i és la neteja d'un solar a la Urbanització de les Galeres.

Sol·licita informació respecte a la baixada de pressupost per a la remodelació de 
la zona Donoso Corts, que són aproximadament uns 40,000 euros. 

Sol·licita que es faça un estudi detallat del trànsit en l'Av. Barcelona, ja que hi ha 
molta afluència de vehicles que circulen a gran velocitat, proposa la possibilitat de posar 
unes bandes a l'altura de l'entrada i eixida del centre escolar.

Pregunta si la plaça xicoteta que hi ha davant de la residència d'ancians en la 
Plaça Donoso Corts, l'herba que hi ha ha de netejar-la el centre o és de titularitat municipal, 
en este cas l'hauria de netejar l'Ajuntament.

El Sr. Pablo Ibañez, representant de A. Veinal i Esportiva Venta Nova, reitera 
la petició de l'encesa dels fanals en la Ctra. l'Alcora des de Venda Nova, sobretot en les 
rotondes.

Indica que com que no arriben els aparells de gimnàstica, sol·licita que al parc nou 
s'habilite una zona per a xiquet, dotada de tot el necessari per a això. 

Sol·licita que davant del parc nou, es col·loque una placa de “obligació de recollida 
d'excrements”. 

Davant  del  parc nou,  hi  ha un pi  les  branques del  qual  estan molt  perilloses, 
sol·licita que es poden. 

En la vora del llit del riu, sol·licita que es netege de brosses, i que es revise tota la 
zona, ja que hi ha un tram que hi ha fins a palets, llandes, …. 

Reitera la petició que es continue amb el carril bici de la Ctra. l'Alcora, a l'altura del 
Bovalar. 

Reitera que al carrer central de Venda Nova, enfront dels números 392, 426, 434, 
està saltant l'asfalt i està eixint herba, sol·licita que s'arregle.

La Sra. Belén Náger, vocal del PP, denúncia que per la zona de Cardenal 
Costa  hi  ha  existència  de  rates,  al  que  el  Vicepresident  Luciano  Ferrer,  contesta  que 
s'estan fent tractaments, sobretot en les zones on estan els contenidors d'escombraries, i 
les tarimes de les terrasses. 

Sol·licita que en l'Av. l'Alcora, a l'altura del número 21, hi ha una parada de 
bus,  que  no  hi  ha  pantalla,  indicant  el  temps  d'espera  dels  autobusos.  Sol·licita  que 
s'instal·la una d'elles, per a informació dels usuaris.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, reitera 
que s'instal·le una porta corredissa a l'entrada de la Plaça l'Era, que dona a la mateixa 
Carretera l'Alcora.
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Pregunta si ja s'està mirant de fer la millora per a l'accés al centre de salut.

Denúncia que en la Quadra Casaña hi ha problemes d'abocaments descontrolats, 
sobretot darrere del col·legi Grans i Menuts.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner,  pregunta si  està 
prohibit donar menjar als gats, al que el Vicepresident, Sr. Luciano Ferrer contesta que si, 
per  això  sol·licita  més  presència  policial  i  la  instal·lació  d'una  placa  de  “Recollida 
d'excrements”.

Al carrer Sacañet, sol·licita que s'obligue als propietaris de les parcel·les al fet que 
poden aquelles branques que recauen a la via pública. 

Sol·licita que es netege d'herbes i pinassa el carril bici de tota la Carretera l'Alcora 
i que netegen les cunetes. 

Informa que per la zona de la Ctra. l'Alcora (de la rotonda que separa Av. Villareal i 
Av. Barcelona) fins a la rotonda que separa l'Av. Enrique Gimeno, i  per tota la Quadra 
Saboner, al voltant de les arquetes tiren ciment, però este ciments s'està soltant, per la 
qual cosa haurien de ser revisades.

A l'altura de la Ctra. l'Alcora, pujant, abans d'arribar a la rotonda de la Quadra Els 
Poals,  fa un any aproximadament  es va reparar una foradada,  però ara està foradada 
s'està afonant molt més i afecta als dos carrils, és per això que sol·licita que es revise ja 
que resulta perillós per a la circulació. 

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les dènou hores i 
vint minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de la 
Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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